
 
Fråga �ll Lars-Erik Olofsson KD 

 

U�från at vi måste modernisera våra arbetssät för at klara vårdens utmaningar både nu och framåt 
tycker Centerpar�et at det är vik�gt at våga pröva nya arbetssät, nya konstella�oner och at vi gör 
det både inom vår egendrivna verksamhet likväl som �llsammans med andra u�örare med pa�entens 
bästa i fokus. 

För en �d sedan kunde vi läsa i den lokala �dningen at Synsams satsning på at erbjuda 
hörselundersökning inte var intressant för tjänstemännen i regionen då audionom inte är fysiskt på 
plats. Tråkigt tycker jag då deta var et av de �llfällen det är värt at pröva om den typen av 
undersökning kan vara et komplement �ll vår egendrivna hörcentral. Förmodligen hade et sådant 
projekt ha� posi�v effekt på den långa kö som är inom området. Jag säger komplement för at vara 
tydlig på at i deta fall inte är lösningen �ll alla pa�enter som har hörselproblem, men et 
komplement. Jag hör sällan KD prata om deta i regionen i allmänhet och har då följande frågor. 

 

 

 

1. Tycker Kd at alterna�va u�örare (privat, koopera�v, ideella) är vik�g för Region 
Jämtland/Härjedalens invånare både ur �llgänglighet, kvalitetsutveckling och valfrihet? 

 

2. Tycker Kd at et steg för at förbätra vården är ökad digitalisering? 
 

3. Kan digitala lösningar var et sät at ställa diagnos och ge behandling?  
 

Magnus Rönner�äll 

2:e vice ordförande HSN 

Centerpar�et 
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